



الإعتماد المهني
PROFESSIONAL ACCREDITATION

خطاب إقرار وتفويض Letter of Authorization and Confirmation

I hereby authorize Saudi Council of Engineers or its authorized affiliates, agents and subsidiaries, acting on its behalf to verify information, documentation and background verification presented on my application form including but not limiting to education, professional qualification, registration and employment.

I hereby grant the authority for the bearer of this letter, with immediate effect, to release all necessary information to Saudi Council of Engineers or its authorized affiliates, agents and subsidiaries.

This information / documentation may contain but is not limited to grades, dates of attendance, grade point average, degree / diploma certification, professional certification, employment title, employment tenure, licensing and registration and any other information deemed necessary to conduct the verification of the information / documentation provided.

I hereby release all persons or entities requesting or supplying such information from any liability arising from such disclosure. I am willing that a photocopy of this authorization be accepted with the same authority as the original. I further understand and acknowledge that this Information Release Form will remain valid for a period of two years following its completion.

And I affirm that the engineering certificate that I obtained is from an accredited university and as a full-time student, not through affiliation or correspondence or internet.

I certify that all information provided to Saudi Council of Engineers is correct, and I bear the responsibility otherwise.

أنا الموقع أدناه أفوض الهيئة السعودية للمهندسين أو من تفوضه رسمياً، للتحقق نيابة عني عن المعلومات والوثائق المرفقة بطلي بما في ذلك الشهادة العلمية والخبرات والمؤهلات المهنية والوظيفية.

وبموجب هذه التفويض أمنح الصلاحية لحاملي هذا الخطاب لتسليم جميع المعلومات الخاصة بي للهيئة السعودية للمهندسين أو من تفوضه.

وتشمل المعلومات والوثائق المطلوبة على الدرجات، وتواريخ الدراسة، والمعدل التراكمي، والدرجة أو الشهادة العلمية، والشهادات المهنية، والعمل الحالي، ومدة الخدمة، والترخيص والتسجيل وأي معلومات أخرى ضرورية لإجراء التحقق من المعلومات والوثائق المقدمة.

وأقر بأن أحلي مسؤولية جميع الأشخاص أو الجهات الطالبة لهذه المعلومات من أي مسؤولية قانونية قد تنشأ عن ذلك. وأوافق على أن تكون صورة هذا الخطاب مثل الأصل. وإقراري هذا صالح إلى مدة سنتين من بعد الحصول على المعلومات المطلوبة.

وأقر بأن الشهادة العلمية الهندسية التي حصلت عليها هي من جامعة معترف بها وعن طريق الانتظام الكلي وليست بالانتساب أو المراسلة أو الإنترنت.

كما أقر بأن جميع المعلومات والوثائق المسلمة للهيئة صحيحة، وأتحمل كامل المسؤولية إذا اتضح خلاف ما ذكر.

الاسم الأول First Name

اسم الأب Middle Name

اسم العائلة Last/Surname

التوقيع Signature

التاريخ Date

المنطقة الشرقية - الدمام
ص.ب 2689 الدمام 31461
هاتف: 03/8439288 فاكس: 03/8439286

Eastern Region - Dammam
P.O. Box 2689 Dammam 31461
Tel. 03/8439288 - Fax 03/8439286
www.saudieng.org - east@saudieng.org

منطقة مكة المكرمة - جدة
ص.ب 54344 جدة 21514
هاتف: 02/2844242 فاكس: 02/2843377

Makkah Region - Jeddah
P.O. Box 54344 Jeddah 21514
Tel. 02/2844242 - Fax 02/2843377
www.saudieng.org - ecwest@saudieng.org

المملكة العربية السعودية
ص.ب 85041 الرياض 11691
هاتف: 01/2405777 فاكس: 01/2405855

Kingdom of Saudi Arabia
P.O. Box 85041 Riyadh 11691
Tel. 01/2405777 - Fax 01/2405855
www.saudieng.org - info@saudieng.org